
Resumé över behandlade ärenden under styrelsemöte 2015-03-17 
 

Normal agenda på detta möte. Alla utom en styrelsemedlem deltog och styrelsen var 
beslutmässig. 
 
Rapport från ordföranden: 
Kommunikation med kommunen angående de tidningsartiklar som förekommit.  Svarsbrev 
från kommunen läggs ut på hemsidan. 
Ordf får en del frågor från nya medlemmar med anslutning till GA2. Dessa hänvisas till ordf 
för GA2, deras hemsida tycks ligga nere. 
En dag med fokus på hjärt-lungräddning planeras, prel under juli månad. 
 
Kassören: 
Betalningar skans från ett antal medlemmar. Plogningen har varit billigare än budgeterat. 
 
Skogen: 
Slyröjning planeras denna månad vid Dämrudevägen och Fasanvägen samt vid stig mot 
Dragonvägen. 
Vattenfall röjer under 400 och 10 kV ledningar fn. 
Flisning återstår för ris vid klubbhus och Åkerö. 
Entreprenörens misstag med fällning av träd på tomt ska utredas med berörd tomtägare. 
 
Grönområden: 
Dikning pågår med något annan prioritering. 
Möte kring dikning i dikningsföretag rörande Tillsmaren som VSF är delägare bör ordnas så 
att utloppsdiket kan rensas och dikas om. 
 
Vägar: 
VSF har representerats på Riksförbundets för enskilda vägar årsmöte och deltog i ett flertal 
seminarier i olika väghållningsämnen. 
Några stickvägar behöver grus, saltning (med en föregående sladdning) är planerad så 
snart vägsalt finns på plats. 
 
Hamnar: 
Vi har fått en intresseförfrågan om övertagande av gamla bryggan. Ok att ta den om vi 
slipper kostnader fpör borttransport/ deponi. Alt kan del av bryggan ersätta bef gästbrygga. 
Förhandlingar kring tillstånd att flytta stenar ur farleden pågår. 
 
Viltvård: 
Vildsvin har etablerat sig i Vretaviken 
 
Centrum: 
Luftvattenvärmepump levereras i slutet av mars. 
Kiosken kommer at ha samma hyresgäst i år som förra året. 
 
Sekreterare/ informationsansvarig: 
Valda delar av Båtbrevet läggs ut på hemsidan. 
Information om de skogsåtgärder som genomförs läggs ut på hemsidan, tex hamling. 
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